

Title (en)

Shielding device for protection against radiation, toxic gases or the same.

Title (de)

Abschirmvorrichtung zum Schutz vor Strahlung, Giftgasen od.dgl.

Title (fr)

Dispositif écran comme protection contre les radiations, gaz toxiques ou similaires.

Publication

EP 0257016 A2 19880224 (DE)

Application

EP 87890175 A 19870717

Priority

AT 200286 A 19860724

Abstract (en)

The shielding device possesses a supporting structure which receives at least one layer of radiation protection material (6). In order to provide a shielding device which can be installed more simply and can be used by everyone, the supporting structure consists of slab-shaped prefabricated parts (1) which can be put together tightly and fitted in a given room (2) as lining, separation, closure or the like. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Abschirmvorrichtung zum Schutz vor Strahlung, Giftgasen od. dgl., weist eine wenigstens eine Schicht aus Strahlenschutzmaterial (6) aufnehmende Tragkonstruktion auf. Um eine einfache installierbare und für jedermann anwendbare Abschirmvorrichtung zu schaffen, besteht die Tragkonstruktion aus plattenförmigen Fertigteilen (1), die in einem gegebenen Raum (2) als Auskleidung, Abtrennung, Verschluß od. dgl. dicht zusammensetzbare und einbaubar sind.

IPC 1-7

E04B 1/92; G21F 1/12

IPC 8 full level

E04B 1/92 (2006.01); **G21F 1/12** (2006.01); **G21F 3/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 1/92 (2013.01); **G21F 1/125** (2013.01); **G21F 3/04** (2013.01); **E04B 2001/925** (2013.01)

Cited by

EP0342019A3; EP0807937A1; DE4311810A1; WO2004003934A1; WO9316243A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0257016 A2 19880224; EP 0257016 A3 19900314; AT 385810 B 19880525; AT A200286 A 19871015

DOCDB simple family (application)

EP 87890175 A 19870717; AT 200286 A 19860724